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ČESKO: Jediným, kdo chce skutečně oslavit další výročí porážky německých fašistů, je
Rusko. Ve večerních zprávách na Nově informovali o blížící se vojenské přehlídce v Moskvě,
kterou považuje Vladimír Putin za důležité připomenutí porážky nacismu, poté si
moderátorka možná ani neuvědomila, co řekla. Zmínila se totiž o tom, že Rusové nutně
potřebují do dne vojenské přehlídky úspěch, kterým by bylo výraznější vítězství nad nacisty,
proti kterým zasáhli na Ukrajině.

 

  Zprávy z bojiště se liší. Přání je otcem myšlenky, takže některá média informují o úspěších
Ukrajinců při vytlačování Rusů z některých oblastí. Zároveň vzápětí jeden z příslušníků Azovského
praporu dementuje tyto zprávy s tím, že V Mariapolu v proslulé továrně Azovstal Rusové nadále
postupují. Nikdo dosud neodpověděl na otázku, kde se v podzemí této fabriky objevily stovky civilistů
včetně dětí. Zelenskyj neustále opakuje, že protivník odmítá evakuaci těchto lidí, svět ale ignoruje již
dávno zveřejněné tvrzení o lidských štítech do továrny nahnaných. Navíc při hromadné evakuaci
existuje riziko, že se mezi civilisty zamíchají zločinci z Azovského praporu a Pravého sektoru. Rusové
tak řeší problém, kdy nechtějí zabíjet lidské štíty, ale nenechají uniknout viníky současného stavu. A
podobná situace může být jinde.

V České republice mezitím všechny neúspěchy vláda vysvětluje chováním předešlé vlády Andreje
Babiše a válkou na Ukrajině. Jistě, energetická koncepce státu za Babiše pokulhávala za realitou a
dělaly se naprosto nelogické kroky, například vyloučením Rusů z tendru na dostavbu Dukovan,
ovšem současná vláda Petra Fialy jde ještě dále. I když fanatický premiér momentálně žebrá
v Německu o pomoc při zachování energetické nezávislosti na ruských zdrojích, může se stát, že ho
nikdo sliby neurazí, ovšem řešení si budou muset naši politici nakonec najít sami. A vezmeme li
v potaz jejich profesionalitu a schopnosti, kterými se dosud prezentovali, jsme v koncích. Nečekejme
od Němců solidaritu, budou řešit především vlastní problémy a stále nakupují ruské nerostné
bohatství. Na nás maximálně vydělají stejně, jako jakýkoliv jiný překupník. Ostatně se to už dávno
děje a Fialova cesta do Berlína je jen dalším plánovaným hlubším zanořením do německého pozadí.

 

 

  Za první úspěch považuje Fiala dohodu, dle které náhradou za námi na Ukrajinu odeslaný vojenský
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šrot pošlou Němci do Čech ten svůj. Samozřejmě jde o další krok naší integrace do NATO a přiblížení
se okamžiku, kdy u nás vzniknou americké vojenské základny. Pomalu, ale stále častěji slyšíme
názor, že to je třeba, a nejhlasitější zastánce Američanů u nás Saša Vondra svou mantru rozšířil
napříč Pětikoalicí. Opět se ohání boji na Ukrajině a tvrdí, že když u nás budou vojenské základny
USA, Rusko nás nikdy nenapadne. Přestože nikdo nikdy neřekl, že jsme možným cílem ruských
ozbrojených sil, Fiala, Pekarová & spol se chovají tak, aby se to stalo. Fiala prosazuje další tvrdé
sankce proti Rusku, přestože jejich dopad je brutální především pro naše občany. Drahý plyn,
zdražující se elektřina, vysoké ceny pohonných hmot, nedostatek stavebního materiálu a rekordní
inflace jsou výsledkem zahraniční politiky posledních dvou vlád. A především té vedené Fialou.

Roztočenou inflační spirálu se snaží přibrzdit ČNB, ovšem cestou, kdy se jakékoliv půjčky a úvěry
stávají nedostupnými. Tato politika může vést k snížení zájmu o nové byty a již rozestavěné projekty
se mohou stát přítěží. Bohatí zůstanou bohatými a své si koupí, ostatní dost možná zůstanou na ulici.
Což je špatná zpráva pro mladé rodiny, které budou závislé na bydlení v podnájmech. A ty nejsou
zrovna levné. Komplikací je stávající stav pro ty, kteří už hypotéky mají a navýšení úroků může být
pro tyto rodiny smrtící. Máte li dojem, že je pro českou vládu momentálně důležitější Ukrajina než
vlastní občané, máte pravdu, a pouze to ukazuje na to, že pro Pětikoalici není stav České republiky
prioritou. Opakovali bychom se, kdybychom opět vyzdvihovali ideologické blouznění liberálů z naší
politické reprezentace, jisté však je, že Fiala připravil pro Čechy a Moraváky sebevražednou taktiku
shodnou s bláboly jdoucími z Evropské komise a Evropského parlamentu.

Stále více se tak ukazuje závadnost rozhodnutí stát se součástí Evropské unie. Dokud se v Evropě
nedostanou k moci radikálnější odpůrci tohoto divadla, nečekejme logická a levnější řešení pro
Evropu. Ukrajina je záminka, důvodem pro současný stav je snaha změnit řád na Starém kontinentu.
Každý den si připomínejme slova Klause Schwaba, který předpověděl, že budeme rádi, když
nebudeme nic vlastnit. Fiala dělá vše proto, aby to bylo co nejdříve.
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